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■ Zycie publiczne adwokatów

Adw. Stanisław Zając z Krosna został wybrany na wicemarszałka 
Sejmu III kadencji.

Adw. Ryszard Kalisz z Warszawy został sekretarzem stanu 
w Kancelarii Prezydenta RP.

Adw. Kazimierz Barczyk z Krakowa pełni funkcję sekretarza 
stanu w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów.

Adw. Leszek Piotrowski z Katowic jest sekretarzem stanu, zaś 
adw. Janusz Niemcewicz z Katowic podsekretarzem stanu w Mini
sterstwie Sprawiedliwości.

Adw. Jacka Taylora z Gdańska premier powołał na stanowisko 
sekretarza stanu -  kierownika Urzędu ds. Kombatantów i Osób 
Represjonowanych.

Adw. Wiesław johann z Warszawy został Sędzią Trybunału 
Konstytucyjnego.
Natomiast do Trybunału Stanu zostali powołani:

1. Adw. Andrzej Bąkowski z Warszawy
2. Adw. Maciej Bednarkiewicz z Warszawy
3. Adw. Tadeusz Bielecki z Warszawy
4. Adw. Jerzy Chmura ze Szczecina
5. Adw. Zbigniew Cichoń z Krakowa
6. Adw. Stanisław Mikke z Warszawy
7. Adw. Walerian Piotrowski z Zielonej Góry
8. Adw. Jerzy Pomiń z Poznania
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9. Adw. Edward Rzepka -  Z-ca Przewodniczącego Trybunału, 
z Kielc

10. Adw. Andrzej Sandomierski z Warszawy
11. Adw. Jerzy Weinberger z Gdańska
12. Adw. Tadeusz de Virion z Warszawy

Naczelna Rada Adwokacka przekazała Kolegom, którym powierzono 
funkcje państwowe serdeczne gratulacje

■ Konferencje, spotkania, wizyty

Wizyta Prezesa Czeskiej Adwokatury 
w Warszawie (9-12 X 1997)

► W dniach od 9 do 12 października br., na zaproszenie NRA, złożyła 
wizytę delegacja Czeskiej Adwokatury z jej Prezesem dr. Karelem 
Cermakiem na czele, oraz członkami władz adwokackich dr. Stani- 
slavem Balikiem oraz dr. Vaclavem Mandakiem. W trakcie spotkania 
wymieniono wzajemne doświadczenia dot. organizacji struktur ad
wokatury, współpracy na niwie środkowoeuropejskiej i europejskiej 
w ogóle, a w szczególności na terenie CCBE, w której to delegaci obu 
krajów, w roli obserwatorów przedstawiają specyficzne warunki działa
nia adwokatów w tych krajach i starają się wpłynąć na podejmowane 
decyzje tej organizacji adwokackiej przy Unii Europejskiej.

Z prawdziwym zadowoleniem należy odnotować wyjątkowo szczerą 
i serdeczną atmosferę rozmów, czemu sprzyjał fakt, że delegacja czeska 
złożona była z wypróbowanych przyjaciół naszego kraju.

W tej atmosferze należy wierzyć, że spotkania adwokackiej grupy 
„wyszehradzkiej” , uzgadniane postawy w CCBE będą owocne dla obu 
stron, a przyszłe projekty zacieśnienia więzów -  znajdą pełne urzeczy
wistnienie.
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